
 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 7. December 2021. 

 

Tilstede: Morten, Jan og Bente 

 

1. Henvendelse fra beboer vedrørende vask efter klokken 21. Det er vedtaget, at det kan vi ikke, da der 

også skal være ro til beboerne over vaskeriet. 

2. Afdelingen havde en god og hyggelig julefrokost. 

3. Hækken er nu ved at bliver klippet i en højde, så det er muligt for taxa og flexitrafik kan se 

opgangsnumre. 

4. Der er kontakt med Electrolux om at få styr på booking systemet. 

 

 

 

Referent Bente  

 

 

 

 

 

 

 


